
Styremøte 26.01.2017 

Tynset 
Til stede: Stein Narjord, Magne Egil Westum, Arne Magne Stenvold, Sigbjørn 

Nystuen, Jon Egil Bakken, Hans Sollid (sak 4) og Olav Flaten. 

 

01/17: Protokoll fra ombudsmøtet 2016.  

Protokollutskrift utkast er utsendt styret. Fullstendig og rettet versjon utsendes så snart PC er tilbake 

fra rep. 

02/17: Arbeidsoppgaver/ fordeling innen Styret. 

Stein hadde med utskrift av denne. Tilføres punkt i instruks for nestleder som "Kursansvarlig"  

Olav ajourfører instruks og sender ut. 

03/17: En person til org/påmelding fellesturer. 

Stein Graneng har sagt seg villig til å "ta jobben" ut 2017. 

Hanne Strypet kan evt spørres? Magne Egil gjør henvendelse. 

Skal denne jobben evt godtgjøres? 

Styret tar stilling ved neste styremøte. 

04/17: Hjemmeside Organisering (Hans S) 

Hans S fremmer forslag om at samlaget skal gå for EPI server løsning på vår hjemmeside. Dette er 

løsningen som vil gi best fleksibilitet og en profesjonell fremstilling av samlagets aktiviteter.  

Hans har gjennom sitt arbeide i Alvdal opparbeidet seg høy kompetanse på denne siden og er villig 

til å bistå samlaget under prosessen med å få denne opp å gå. 

Det fremmes forslag om redaksjonskomite: Anniken M. Ryen (redaktør) Hans Sollid (red. Medarb og 

Historikk) Iver Nymoen (oppd. Statistikk og Tabeller) og Olav Flaten (sekretær. Rapp fra samlags 

aktivitet) 

Ovennevnte forslag vedtas. 

Stevne Resultater og innbydelser må sendes redaksjonskomite på pdf. Format. 

05/17 Oppmann til SM Felt 2017. 

Ingvar Brohaug, Alvdal har svart JA til å være samlagets representant.  

Ingvar og Folldal Skl er tilskrevet. 

 

 



 

06/17 Reglement Samlagsstevner jfr. Nye klasser fra 1.1.17 

EJ: Nammo medalje kommer. Vi venter med å bestille ungd. Medalje til etter stevne. 

NV: Ingen medalje. Betaler samme innskudd som rek. Klassene. 

NU: Innskudd som gammel ASP. 

Jeger: Innskudd som for senior. 

Olav undersøker ang. Lagskytinger for EJ. 

Det vedtaes at vi åpner for 35 skudds program på 15m. 

07/17: Evt fornyelse av avtale med rørosbanken fra 2018. 

Vi må spørre om fornyelse. Stein N tar kontakt med Hans Iver. De samarbeider opp mot RB. 

08/17: Kurs i Samlagets regi 2017 

Hans Iver er nødt til å få til kurs i skyteledelse. Viktig å få med "Nord lagene" samt de lagene i øst 

som er lite aktive. 

Planlegging og tilrettelegging er nøkkelen. 

09/17: Nye pokaler/ Lagpokaler 

Felt Grov og Fin samt Bane 100m har gått ut. 

Forslag til aktører vi kan spørre om spons av nye: TOS? Sparebanken Hedmark?  

Stein N undersøker litt rundt dette. 

Arne Magne undersøker "hylse" 

10/17: Ajourføring i enhetsregisteret. 

Ragnar har lagt inn endringer og gjort klar til signering av dette til Stein. Den biten med signering 

viser seg å være vanskelig å få til men det jobbes med saken. 

11/17: Evt 

Morten Terje Steen og en Lennsmannsbetjent fra Røros har vært og godkjent den nye banen til 

Glåmos Skl. 

Valg Skytterting: Bernt Brovold, Jens S. Knutsen og Heidi Skaug er på valg. Anne I. S. Øyom er på valg 

og tar ikke gjenvalg. 

Vi har ingen konkrete forslag men Stein gis fullmakt til å "henge seg på" de andre i kretsstyret. 

 

 

Ref. Olav Flaten – Sekr. 

16.02.2017 


